

Saliran Mampan Sdn Bhd

LOT PT385, Sungai Klau, 27630 Raub Pahang Email 邮件: pertanianmampan@yahoo.com

(Kementerian Kewangan Malaysia 马来西亚财政部: 357-0002288877)

Company Profile 公司简介:

Saliran Mampan Sdn Bhd is a company specializing in the production of organic fertilizer for durian planting.

We offer professional durian planting and training courses for investors, large plantations, individuals and agricultural officials. Saliran Mampan Sdn Bhd是一家专业生产榴莲种植有机肥料的公司。

我们为投资者、大型种植园、个人和农业官员提供专业榴莲种植和培训课程。









We have built a recognized reputation for providing quality organic fertilizers and solutions to meet the needs of durian cultivation in the region. In addition, our comprehensive R&D facilities help to complement our efforts to provide our customers with the perfect solution for durian planting needs.

In terms of partnerships, we are always prepared to consider synergies that are beneficial to both parties. We have extensive experience in strategic planning, budgeting, farming methods, agricultural technology and durian farm management skills.

我们提供优质有机肥料和解决方案以满足该地区榴莲种植需求方面建立了公认的声誉。此外,我们全面的R&D设施有助于补充我们的努力,为客户提供榴莲种植需求的完美解决方案。

在伙伴关系方面,我们始终准备考虑对双方都有利的协同作用。我们在战略规划、预算、耕作方法、农业技术和榴莲农场管理技能方面拥有丰富的经验。



Mission 使命

Saliran Mampan Sdn Bhd plans to provide comprehensive solutions and consultations for durian planting to solve their problems and challenges

Saliran Mampan Sdn Bhd 计划为榴莲种植提供全面的解决方案和咨询,以解决他们的问题和挑战。

Vision 愿景

The mission of Saliran Mampan Sdn Bhd is to establish an ecological and economic sustainable development model for durian plantations

Saliran Mampan Sdn Bhd 的使命是为榴莲种植园建立生态和经济可持续发展的模式。



Lim Chin Khee
Founder and Durian Advisor
Saliran Mampan Sdn Bhd
创始人和榴莲种植顾问
开始创于1998年

Qualification 资历:

Bachelor Science, Agriculture, University of Agriculture, Malaysia 马来西亚农业大学,农业学士

Experience 经验:

20-years hand on experience in durian cultivation and tropical fruits. 具有20多年的榴莲种植和热带水果种植经验。

05/01/2017

Presentation to University of Tunku Abdul Rahman 东姑阿都拉曼大学演讲

18/08/2017

Presentation at International Durian Conference, MITC Malacca 在MITC马六甲国际榴莲大会上的演讲

21/01/2018

Durian Training to overseas investors and local plantation groups 榴莲培训海外投资者和当地种植园集团

13/03/2018

Presentation to University of Putra Malaysia 在马来西亚普特拉大学演讲

20/03/2018

Providing training to officers in Putrajaya 为普特拉贾亚的官员提供培训

31/03/2018

Presentation to durian investor in Taiwan 与台湾投资者介绍与演讲

04/05/2018

Presentation to local fund managers on invitation by Maybank to Investment Bank, fund managers include EPF, PNB, Lembaga Tabung Haji, Public mutual, East Spring, AIA, etc

应美银对投资银行的邀请,与当地基金经理进行陈述,基金经理包括EPF、PNB、莱巴加·塔邦·哈吉、公共互惠银行、东泉银行、友邦保险等

05/08/2018

Presentation to University of Tunku Abdul Rahman 东姑阿都拉曼大学演讲

27/09/2018

Presentation to Minister of Agriculture and Agro-based Industry, Dato Haji Salahuddin bin Ayub

与农业和农基工业部长达图·哈吉·萨拉赫丁·本·阿 尤布介绍情况

30/9/2018

Presentation at Agri Malaysia Exhibition 2018 在2018年马来西亚农业展览会上的展示

28/10/2018

Training, FAMA, RTC Perak - "Musang King Farming", 800 participants 霹雳州FAMA,"桑木国王农场", 800名参与者

27/11/2018

Presentation to University of Putra Malaysia 在马来西亚普特拉大学演讲

18/12/2018

Training, Bangi Golf Resort – "Durian Journey Begins"

邦奇高尔夫度假村培训-"榴莲之旅开始"

29/01/2019

Training, FAMA, RTC Perak - "Upskilling Course" 800 participants

霹雳州FAMA-800名参与者参加"追加销售课程" 培训营

17/03/2019

Training, FAMA, Sabah - "Upskilling Course" 450 partipants

沙巴FAMA培训营 - "提高技能课程"450名参与者

15/06/2019

Presentation to Malaysia-China Chamber of Commerce (MCCC)

与马来西亚-中国商会(MCCC)演讲

13/07/2019

Training,BangiGolfResort - "DurianCultivation" 邦奇高尔夫度假村培训 - "榴莲栽培"

28/07/2019

Presentation to Durian investor in Bukit Kiara Equestrian & Country Resort.

向Bukit Kiara乡村度假胜地的榴莲投资者演讲。

24/08/2019

Training, FAMA, ILF Port Dickson – "Upskilling Course" 800 participants

FAMA, ILF波德申 - "提高技能课程"培训营 800 位参与者

02/10/2019

Presentation to University of Xiamen Malaysia 马来西亚厦门大学演讲

From 2017, durian entrepreneur training courses were held in Malaysia, Indonesia and Brunei for the first to the sixteenth sessions.

从2017年在马来西亚,印度尼西亚,文莱举办榴 莲企业家训练课程第一至十六届了

Now serving as a consultant for large durian cultivation in Malaysia and Indonesia.

现在担任多家马来西亚和印度尼西亚大型榴莲种植顾问





PUBLIC TALK

Durian Cultivation:

Risk, Opportunity and Career

2ND OCTOBER 2019, WED

2.00 P.M. - 3.00 P.M.

A2#101



Mr. Lim Chin Khee

chinkheelim@yahoo.com

Research Interest: Durian Cultivation



Speaker Introduction

Mr. Lim graduated with a degree of Bachelor of Science in Agriculture from University of Agriculture of Malaysia and has 20-years hands-on experience in cultivation of durian and tropical fruits. He is durian advisor to many organizations and frequently conducts trainings, presentations and workshops about cultivation of durian.

Abstract

Part 1: How much do you know about durian, the king of fruits?

The durian tree can bear fruits in 3 years, and the life span of the tree can last for hundreds of years. The taste of durian is affected by the fertilizer. For example, we can control the bitterness, sweetness, seed size, and husk thickness of durian fruit. Durian flesh can be colourful, some species are thornless.

Part 2: durian as an emerging business opportunities

Durian is one of the most famous and controversial fruits in the world. It is highly valued and appreciated throughout Southeast Asia and China. In the past five years, the export volume of durian from Malaysia has increased significantly and is expected to grow further. Small growers and large companies are interested to cultivate durian on a commercial scale to meet rising demands. Durian farming can be a tourist attraction (i.e., agro-tourism) to create jobs for Malaysians.

Don't miss this opportunity to learn some durian related business opportunities from Malaysia's durian expert, Mr. Lin Chin Khee

Durian Talk in Xiamen University Malaysia 马来西亚厦门大学榴莲讲座





Durian Seminar: 800 participants in ILF, Port Dickson 榴莲研讨会:波德申港ILF的800名参与者



Professional Durian Training Course: Participant from Indonesia, Singapore, Brunei & Malaysia 榴莲专业培训课程:参与者来自于印度尼西亚,新加坡,汶莱和马来西亚



Professional Durian Training Course 榴莲专业培训课程



Durian Seminar in UPM: Durian cultivation technique UPM榴莲研讨会:榴莲栽培技术



Durian cultivation training for farmers 农民榴莲种植培训



Durian Seminar In TARC College: Problems and challenges in durian planting TARC学院榴莲研讨会:榴莲种植面临的问题和挑战







Durian Investment seminar for Investment Bank 榴莲投资研讨会



Media shooting: Majalah 3 promotes durian 媒体拍摄: 《第 3 杂志》榴莲宣传





Field trip and training for durian investor 榴莲投资者实地考察和培训





